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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 5. maj 2012 stillet 
følgende spørgsmål nr. 62 i forbindelse med forslag til ændring af lov om randzoner 
(L 145). Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lene Espersen (KF).

Spørgsmål 62:

”Ministeren bedes oplyse, om Kammeradvokaten har vurderet betydningen af, at 
offentlighedens adgang til randzonerne kan betyde, at offentligheden får adgang til 
uopdyrkede arealer via randzonerne.”

Svar:

Jeg kan bekræfte, at Kammeradvokaten har vurderet betydningen af, at offentlighedens 
adgang til randzonerne kan betyde, at offentligheden får adgang til uopdyrkede arealer 
via randzonerne. Det samme har Justitsministeriet. Jeg henviser derfor til min 
besvarelse af spørgsmål nr. 16 og Justitsministerens besvarelse af spørgsmål 50.

Mette Gjerskov

/Kim Holm Boesen

Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri 2011-12
L 145 , endeligt svar på spørgsmål 62
Offentligt


